
1 z 14 
 

Zápisnica 

z 11.  zasadania Obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

konaného 14. januára 2020 o 1800 hod. v zasadačke Obecného úradu 

 

Prítomní:       -  podľa prezenčnej listiny (poslanci) 

Za občanov:  

Ing. Pavol Zajac: dobrý večer, môžeme, Paľo, máš pustené, čiže, dobrý večer, dovoľte aby som vás 

privítal na jedenástom zasadnutí obecného zastupiteľstva, na ktoré bol navrhnutý tento program 

1. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Nepodpísané uznesenie OcZ 
5. Diskusia 
6. Záver 

Má niekto na doplnenie, viem, že Monika vám poslala tú zmenu, návrh rozpočtu potom ja som volal 
s pani starostku zo Zvolenskej Slatiny tak potom vám ja k tomu niečo poviem, .... investičných akcií 
tak ak si chcete schváliť, tak si môžete, ale osobne si myslím, že najskôr až v marci, hej, skôr asi 
nie,  lebo zatiaľ to ešte nemá prichystané, ale to vám poviem potom, hej, tak že neviem, chcete tam 
niečo doplniť do programu  

Zdeno Urva – ...................či sa dohodneme 

Peter Sedláček – no však jasné 

Ing. Pavel Zajac – no však dobre, môžeme, čiže má ešte niekto k programu, čiže poprosím Katka, 
skúste prečítať uznesenie  

 

Uznesenie OcZ 11 – 1/2020 zo dňa 14.januára 2020  - obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  
schvaľuje program obecného zastupiteľstva v Ľubietovej 

Ing. Pavel Zajac –  ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, zapisovateľkou bude pani Zuzana Kútna 
a chcem sa spýtať overovatelia, Paľo pokračuješ ty či môže ak Katka pokračovať 
Pavol Šimun – mne je to jedno 
Ing. Pavel Zajac – no tak si povedzte, mne je to tiež jedno, kto chcete byť  
Pavol Šimun – ak chceš tak pokračuj 
Katarína Resutíková Mandyčevská – no tak dobre, Šimun a Resutíková 
Ing. Pavel Zajac – dobre, dohodnite sa a poprosím uznesenie  
Katarína Resutíková Mandyčevská – môžem čítať 
Ing. Pavel Zajac – áno 
Katarína Resutíková Mandyčevská Uznesenie OcZ 11 – 2/2020 zo dňa 14.januára 2020  obecné 
zastupiteľstvo obce Ľubietová  určuje Zuzanu Kútnu  za zapisovateľku zápisnice, Pavla Šimuna 
a Katarínu Resutíkovú Mandyčevskú  za overovateľov zápisnice 
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Ing. Pavel Zajac  - ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, do návrhovej komisie – predsedníčka Katarína 
Resutíková Mandyčevská, členovia Paľo Šimun a BC. Zdenko Urva 
Ing. Pavel Zajac – ospravedlňuje sa, včera  mi volala pani hlavná kontrolórka, že má otca po operácii 
a že ho dneska ide zaviesť na Balog, tak že aby sa nemusela ponáhľať 
Katarína Resutíková Mandyčevská Uznesenie OcZ  11 – 3/2020 zo dňa 14. januára 2020   obecné 
zastupiteľstvo obce Ľubietová   
            volí   

            návrhovú komisiu v zložení: 

            Katarína Resutíková Mandyčevská                            predseda 

            Pavol Šimun                                                               člen 

            Bc.  Zdeno Urva                                                         člen 

Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, dobre sme v bode, nepodpísané uznesenie OcZ, neviem, 

či ideme k tomu zasa diskutovať, asi je to zbytočné, poprosím hádam uznesenie, či má k tomu niekto 

niečo  

Pavol Šimun – ak môžem, jednu vec sa spýtať, prečo si to nepodpísal 

Ing. Pavel Zajac – Paľo, ako hovorím vám, nie je to dobrá dohoda, hlavne čo sa týka do budúcnosti, pre 

nás pre obec, nie je to dobrá dohoda, ja som za nájdime tú dohodu s katolíckou cirkvou, len každý, kto 

bude chcieť vysporiadať pod hocičím pôdu, bude žiadať to, čo dostala katolícka cirkev a skrátka my sa 

nedoplatíme, nedoplatíme sa  

Peter Kováč – no dobre ale teraz v rámci obce a vysporiadania to podľa mňa nie je zlá cena  

Ing. Pavel Zajac – Peťo, každý kto príde bude žiadať presne to, čo dostala cirkev, ako to budeme 

odôvodňovať, že teraz tomuto toľko a tomuto nie toľko 

Peter Kováč – myslíš si, že lacnejšie by dakto 

Ing. Pavel Zajac – Peter, zoberme si poviem ti, riešili sme už Peťa Holíka, to je štyristo metrov krát 

neviem koľko, hovorím, my budeme musieť hľadať hektáre, hektáre budeme musieť hľadať, ktoré 

budeme musieť vyplácať 

Peter Kováč – ale Peťo Holík možno že by bol za to, že chce hotovosť, finančnú 

Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja osobne si myslím že takto, to nie je pre nás výhodná dohoda, hovorím 

ja nemám problém zaplatiť cirkvi tie peniaze, ktoré chcú ale nie určite za pôdu, ale hovorím  

Peter Kováč – ale tak prečo sme sa nezobrali a nešli znova za pánom farárom a neporiešili to teda, keď 

toto sa ti zdá, keď tam si na tom stretnutí nepovedal nič, tam Zdeno ti navrhol  tak poďme alebo choď za 

ním a skús mu navrhnúť ......a aspoň tú kaplnku  poriešime ale inú formu, 

Ján Turčan -  kompenzáciu,  

Peter Kováč – že my im niečo urobíme a aby aj o mohol si byť pred tou cirkvou mohol byť akože krytý, 

že teda nepredal to ale vymenil za nejaký majetok, alebo ja neviem a keď toto je nie dobré riešenie  

Ján Turčan – vtedy si rozprával, že  

Ing. Pavel zajac – no ako osobne si myslím, že toto by bolo v podstate lepšie  riešenie 

Ing. Pavel zajac – Ing. Peter Sedláček, sa hlási 

Ing. Peter Sedláček – ja sa hlásim povedať dúfam že poslednú vetu, čo sa týka k zámene pozemkov, 

preto že je už teraz zbytočné k tomu diskutovať, preto že sme mohli k tomu diskutovať od roku 

dvetisícdesať , a mohli sme od roku dvetisícdesať spraviť úplne geniálne riešenie pre obec, bohužiaľ sa 

tak nestalo a nestrašil by som Paľo na tvojom mieste občanov s nejakým precedensom, respektíve 

s niečím, čo my sa budeme musieť prispôsobiť, hej, každý odpredaj, každá výmena sa podľa mňa bude 

riešiť individuálne, toto je jeden špecifický prípad, ktorý za deväť rokov teda skoro desať nadobudol také 

rozmery ako nadobudol, to znamená, nemáme čo už s tým spraviť, hovorím, dúfam, že už som povedal 

poslednú vetu  

Ing. Pavel Zajac – no ja iba ťa doplním, že toto vôbec nie je otázka desiatich rokov, toto keď si 

zoberieme, ihrisko sa začalo budovať v päťdesiatom piatom, hej, v päťdesiatom piatom, ako povieš, že 
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je to moje maslo, hovorím, cirkev nám dala tri možnosti aby sme si to nejakým spôsobom vyriešili, 

hovorím, najvýhodnejšia pre obec bola vtedy výmena za tritisíc osemsto metrov štvorcových, ktorú ste 

neodsúhlasili, ktorú ste neodsúhlasili  

Ing. Peter Sedláček – ktorú sme neodsúhlasili 

Peter Kováč – ktorú 

Ing. Pavel Zajac – vtedy, tú výmenu za ten lesný pozemok, hovorím ja som všetko vtedy 

Pavol Šimun – ten lesný pozemok bol odsúhlasený, Paľo,  

Ing. Pavel Zajac – nebol odsúhlasený 

Pavol Šimun – bol odsúhlasený, jediný proti som bol ja  

Ing. Pavel Zajac – pozrite si to uznesenie, pozrite si to uznesenie  

Pavol Šimun – ja uznesenia mám, ja jediný som bol proti 

Ing. Pavel Zajac – pozrite si uznesenia, ja som to posielal na prokuratúru 

Pavol Šimun – ja som to pozeral, vtedy to bolo odsúhlasené, jediný som bol proti ja  

Peter Kováč – to bolo v minulosti, hej 

Ing. Pavel Zajac – takže ja ako, ešte raz, ja osobne si myslím, že touto, ako je to navrhnuté nie je dobrá 

dohoda, ale hovorím, nech sa páči, odsúhlaste si to, čo ste si navrhli,  

Katarína Resutíková Mandyčevská – ešte niekto niečo, môžem čítať Uznesenie OcZ  11 – 4/2020 zo 
dňa 14.januára 2020   obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  opätovne schvaľuje uznesenie OcZ 9 – 
9/2019 zo dňa 13.decembra 2019 
Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, nie, si za či, za, dobre, ďakujem, všetci  
Ing. Peter Sedláček – všetci za, čiže osem 
Ing. Pavel Zajac – áno, dobre sme v diskusii, čiže teraz vám dám informáciu ohľadom tej tatry, je som 
v piatok volal s pani starostkou  a priznám sa, že ten dokument, ktorý vlastne, ktorý sa mne dostal do 
ruky až vo štvrtok už potom jak už tu bolo auto tak je nejaká dohoda medzi predsedom DHZ Zvolenská 
Slatina a naším predsedom DHZ, ale má to jeden podstatný zádrhel, na čom sa zhoduje aj pani 
starostka zo Zvolenskej Slatiny že to auto nie je DHZ Zvolenskej Slatiny ale obce Zvolenskej Slatiny, no 
čiže celý ten preberací protokol je zmätočný a skrátka treba ho opraviť to isté, čo ja som povedal, že 
viete, pokým sa nič nestane, všetko je v poriadku, ako náhle by sa niečo udialo, tak všetci dajú od toho 
ruky preč, všetci, ako dokonca mi také niečo povedala, že oni sú dohodnutí, že keby sa u nás niečo 
stalo tak akože niekto z nich podpíše čo ja neverím, že podpíše, karoval to auto tu, hej, čiže prosím vás 
tak sme sa zhodli s pani starostkou, ja nemám problém vycestovať do Zvolenskej Slatiny a spraviť 
preberací protokol, to nie je problém, aby tu to auto parkovalo, druhá vec čo akože bude, sme  podali 
žiadosť o odkúpenie, lebo oni majú schválené len nejaké uznesenie so zámerom odpredať to, s tým, že 
teraz tú našu žiadosť alebo zmluvu musia zverejniť potom ju musia schváliť a potom sa vôbec niečo dá 
realizovať, povedala pani starostka, že je to možné tak zhruba v marci a druhá vec, ktorá sa týka 
použitia toho auta, sme sa dohodli, že jediná možnosť použitia toho auta je tá a keby ho bolo 
nevyhnutne potreba a ja skrátka ako starosta dám príkaz aby to auto s tým, že bude parkovať tu môžem 
si to zobrať na triko ale musí byť mimoriadna situácia hej a samozrejme, my sme na to poistený, keď sa 
vtedy niečo stane tak vtedy skrátka je to pod poistkou ukryté  
Pavol Šimun - ale čiou poistkou, Zvolenskej Slatiny  
Ing. Pavel Zajac – nie, našou, hasičskou poistkou, ale ja musím dať príkaz na použitie toho vozidla aj to 
sme sa zhodli s pani starostkou, že skrátka pokým nenastane takáto situácia tak auto by sa požívať 
nemalo, môže tu byť kľudne zaparkované lebo proste nemajú ho kde parkovať, takže tak či tak by stálo 
vonku, číže ak sme rozhodnutí že ho pôjdeme kúpiť, tak podľa mňa môžu sa na ňom  urobiť aj nejaké 
veci lebo tam dali ten znalecký posudok, zhruba dvetisícpäťsto euro  
Ing. Marián Benka - estéká ešte treba urobiť 
Ing. Pavel Zajac – estékačka ho čaká, estékačku bude podľa mňa musieť urobiť ešte Zvolenská Slatina 
lebo bez nej to nedokážeme zapísať, čiže toto sú všetko také veci, dokonca pani starostka sa akože 
divila, že vôbec Ľudo sedel v tom, že kto to sem došoféroval, hej, lebo hovorím že nikto od nás nemal 
na vedenie  takého auta poverenie, takže budeme musieť to nejako vymyslieť, ja hovorím, ja som sa 
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s pani starostkou dohodol, ja nemám problém vycestovať do Zvolenskej Slatiny ale budem musieť 
všetky veci opraviť, s tým, že podľa mňa  starostka si dá nejaké dočasné poverenie na estekačku 
a späť, ale potom skrátka sa bude musieť počkať, kým sa to preverí, hovorím, z ničoho iného kvôli tomu 
riziku že ak sa dačo stane bude prúser, prúser, prúser  
Pavol Šimun -  a ja by som povedal tak, Paľo, nie že keď mimoriadna situácia, keď je to takto tak ja by 
som vôbec nič s tým autom nič nerobil, ak nemá kde parkovať, nech parkuje tu, estekačku nech spravia 
ale pokiaľ nebude u nich odsúhlasené a nebude kúpnopredajná zmluva ja by som nerobil vôbec nič, 
lebo keď sa niečo stane, tak nikto sa nikoho na nič pýtať nebude,  
Ing. Pavel Zajac – však určite  
Pavol Šimun – a nedaj bože, vieš čo sa môže stať 
Peter Kováč – len estekačka neprejde, kým sú nie ujasnené vzťahy  
Ing. Marián Benka - ..............musia sa požiarnici vyjadriť, inak to neprejde cez estekačku, hej  
Pavol Šimun – doteraz Ľubietová vydržala bez cisterny, tak tri mesiace vydržíme lebo čert nespí, voľačo 
sa vysrstí  a bude mať obec reverz na krk 
Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, ja jediné hovorím, jediné čo môžem urobiť, ako jediné, nerobí mi to 
problém, vycestujem  do Zvolenskej Slatiny a skúsime nájsť nejaké praktické riešenie, ale hovorím, to 
právne riešenie je veľmi zložité  
Bc. Zdenko Urva – nemali to preberať 
Ing. Marián Benka – aby dali poverenie, údaje požiarnici,  kto môže šoférovať auto od nás z dediny 
a v rámci toho preberacieho protokolu by ste mali mať aj plnú moc, že môže šoférovať ten šofér, aby to 
bolo OK, presne tak ako keď je firemné vozidlo čiže majiteľ firmy dá plnú moc že môže šoférovať to 
vozidlo a tým pádom by sme mohli dať tie gumy ak majú záujem nám to predať bolo by prichystané, 
bolo by pripravené a mohol by ten šofér odviesť aj to vozidlo aj na estekačku aby bol preberací protokol 
pripravený z jeho strany 
Ing. Pavel Zajac – pán Benka ja vás plne chápem, len toto, len hovorím jediný kto toto bude podpisovať, 
bude pani starostka zo Zvolenskej Slatiny a ja prisám bohu dneska neviem zaručiť, či takéto riešenie 
podpíše, ja jediné čo môžem urobiť je ísť za ňou a skúsiť sa teda dohodnúť na nejakom riešení, hej, ale 
hovorím, tiež ona povedala, že tam má nejakého šikovného prednostu, ktorý skrátka je zároveň právnik 
a budú to riešenie hľadať, čiže ho hľadajú  
Pavol Šimun – Paľo to jedine tak, že dovtedy, kým nám to auto predajú, tak nám ho zapožičajú 
Bc. Zdenko Urva – a nejakú zmluvu, predkupné právo  
Pavol Šimun – musí byť zmluva o zapožičaní, v tej zmluve  napísané, že kto  
Ing. Pavel Zajac – pozrite sa, to musí byť, hovorím pôjdem do Slatiny a budeme hľadať riešenie, ja 
priznám sa, pozrite sa v prvom rade je to ich majetok, za ďalšie o tej výpožičke by tiež malo rozhodnúť 
zastupiteľstvo, to ja neviem kedy bude zastupiteľstvo vo Zvolenskej Slatine,  
??? 
Pavol Šimun – tak doteraz vydržala Ľubietová bez cisterny tak tri mesiace vydrží tak zasa nerobme 
kraviny 
Bc. Zdenko Urva – tak preberací protokol by sa mal spraviť poprípade by sa dala tak ....... 
Ing. Pavel Zajac – nechajte Peťa, ten sa hlásil 
Ing. Peter Sedláček – ja chcem len možno technickú poznámku k tomu pripomenúť, že  ak je problém 
čo naozaj  je problém, myslím si estekačka, no ak vedia vo Zvolenskej Slatine zohnať, to je to, čo by si 
mal za tou pani starostkou ísť a dohodnúť, ak vedia zohnať za nejakú rozumnú cenu kúpiť gumy ak nie, 
kúpime my a potom nám to samozrejme predajú aj s gumami, my môžeme zaplatiť, respektíve 
zaplatíme gumy spolu s autom 
Ing. Pavel Zajac – jaj, žeby sme to tak spravili, mali by sme kúpiť gumy, hej 
Ing. Peter Sedláček – jasné, lebo my zatiaľ nemôžeme investovať do cudzieho majetku je to majetok 
Zvolenskej Slatiny, obce Zvolenská Slatina a má človeka šikovného ktorý je fiškál tak určite nájde 
spôsob ako sa to bude dať spraviť ale určite  tie gumy hoci zoženieme ich my, ale zaplatia ich ony zatiaľ 
a my ich v podstate tie peniaze za to vrátime potom už keď pôjde   
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Pavol Šimun – čo spravíte keď zastupiteľstvo napríklad odsúhlasí vyššiu sumu alebo povie niekomu 
inému to chce predať, čo spravíte 
Ing. Pavel Zajac – ja som tam nebol, takže neviem aké sú dohody mne akurát pani starostka povedala 
že áno, je, že existuje uznesenie že je to prebytočný majetok a chcú ho predať to uznesenie existuje,  
Pavol Šimun – ale tam poslanci môžu tiež 
Ing. Pavel Zajac – aj povedali, ja priznám sa nevidel som to uznesenie, neviem či je tam za cenu 
znaleckého posudku, to neviem 
Pavol Šimun – no to môže byť minimálne za cenu znaleckého posudku,  
Ing. Peter Sedláček – jasné že minimálne za cenu znaleckého posudku 
Ing. Marián Benka – prekrikovanie, nerozumieť 
Ing. Pavel Zajac – čiže dobre, toto je problematika na ktorú my tu dneska nemáme čo doriešiť,  my ak, 
ak teda ak chceme, tak prosím vás to rozpočtové opatrenie číslo jedna schválime aby sme mali vlastne 
financie na to na čo vlastne máme mať  
Pavol Šimun –  
Peter Kováč –  
Ing. Pavel Zajac – ja som sa toto Moniky pýtal, a povedala že, že doplnok k tejto rozpočtového 
opatrenia, že nemusí byť, toto som sa presne pýtal, že či musia byť zverejnené pätnásť dní pred 
Pavol Šimun – a keď to bude za väčšiu sumu, čo potom spravíme 
Bc. Zdenko Urva – preto zmluvu o budúcej zmluve, predkupné právo že, je lepšie spraviť, že nejaké 
oné, že  
Ján Turčan – ale tiež k tomu musí sedieť zastupiteľstvo .............chápeš 
Ing. Pavel Zajac – hovorím, ja vycestujem do Zvolenskej Slatiny a môžem vás informovať, ako sme sa 
dohodli hej, ale jedno je isté, že momentálne tie papiere, ktoré tu máme aj tá dohoda medzi DHZ-tkami 
je teraz pre nás úplne zbytočná, lebo hovorím nemôžu rozhodovať o vozidle, ktoré nie je ich  
Pavol Šimun – ako to aj ten šéf mohol spraviť 
Ing. Marian Benka – v prípade krízovej situácie má na to právo, takže ..... 
Ing. Pavel Zajac -   však hovorím, ako že my sme, hovorím, my sme toto riešili a hovorím, to je jediné na 
čom sme sa dohodli že teda jediná možnosť je, že teda je taký krízový stav že nie je čím a vtedy 
hovorím že naša DHZ-tka je pokrytá poistkou, že vlastne čo aj škody spôsobia, je otázka, že či vozidla   
Ing. Marián Benka – skúste dohodnúť, že by sme my tie gumy na to auto kúpili, že či ony to potom 
schvália keby sme to chceli nejako ináč, lebo ja si myslím že stále, keď je u nás bude pojazdné a bude 
schopné akcie to auto, tak je to pre istotu vždy lepšie  
Ing. Pavel Zajac – len je to presne to, čo hovoril Paľo Šimun, že tak ako, ako nemáme istotu, že to 
zastupiteľstvo urobí toto 
Pavol Šimun – a vezmite si, že napríklad zverejnia zámer odpredaja majetku, hej, teraz   
Ing. Pavel Zajac – a niekto sa prihlási a hajde  
Pavol Šimun – vezmite si, že takýchto DHZ-tiek je koľko, čo sa k takémuto autu chcú dostať a pri tom 
dajú päť tisíc euro, čo budeme licitovať 
Ján Turčan – to nie, to nech Paľo vycestuje tam a nech sa dohodnú 
Pavol Šimun – tak sa dohodnite pokiaľ to nebude odsúhlasené zastupiteľstvom ja by som nerobil nič 
Ján Turčan – nemá význam, lebo fakt sa môže stať, treba tam ísť, lebo fakt sa môže stať že niekto 
požiada tam a povie inú cenu 
Ing. Marián Benka –  
Ing. Pavel zajac – hovorím teraz zbytočne špekulujeme, hovorím, my budeme hľadať riešenie, 
Ing. Marián Benka – to bola len otázka, akože  
Ing. Pavel zajac – hovorím, budeme hľadať riešenie, ja neviem, ony podľa mňa tiež musia vedieť, čo si 
môžu dovoliť a čo si nemôžu dovoliť 
Ing. Peter Sedláček – ale tým pádom ani tú úpravu toho rozpočtu, nemali by sme sa o tom baviť 
Pavol Šimun – počkajme aká vzíde cena a podľa toho  
Peter Kováč – a kedy máme najbližšie  
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??? 
Bc. Zdeno Urva – veď je diskusia  
Ing. Pavel Zajac – je diskusia, presne tak, dobre, auto uzavrime, hovorím,   ja vás budem informovať, 
ako som to dohodol so starostkou, dobre, tak neviem, tak ako, sú tu dva názory, či schváliť to 
rozpočtové opatrenie alebo neschváliť, prosím vás, kto je za aby sme ho schválili, to rozpočtové 
opatrenie  
Ján Turčan – mali by sme ho schváliť 
Ing. Marián Benka – však to jesť nepýta, máme tam nákup účelový, nákup auta a máme ho účelovo 
použiteľný  
Ing. Peter Sedláček – vieš Marián, je tam taký problém, že je tam suma taká a taká a teraz ak naozaj 
bude to auto drahšie respektíve, ak nám ho budú predávať za inú cenu alebo nebudú predávať vôbec 
tak čo,  
Bc. Zdenko Urva – zas budeme opravovať 
Ing. Peter Sedláček – zámer je jasný, my to auto chceme ak sa to podarí a Paľo to vybaví ale 
potrebujeme najprv uznesenie zastupiteľstva vo Zvolenskej Slatine  
Ing. Pavel Zajac – dobre, sme v diskusii, nech sa páči  
Bc. Zdenko Urva – tak čo, ja by som to tiež neschvaľoval  
Ing. Marian Benka  - no ako na účtoch máme momentálne dosť prostriedkov, ........aj bez toho, aby sme 
to schválili  
Peter Kováč – a potom sa to dodatočne schváli 
Ing. Pavel Zajac – dobre, máte teda prichystané dátumy zastupiteľstiev 
Pavol Šimun – nie, aspoň ja nie  
Ing. Pavel Zajac – tak poďme kalendár,  
Ján Turčan – ideme to teraz riešiť, nie 
Ing. Pavel Zajac – nie, nie, to mi  dala, len si to prečítaj, kľudne si to zober domov a prečítaj si to  
Ján Turčan – veď to je to, čo sme vtedy schvaľovali 
Ing. Pavel Zajac – áno, len si to prečítaj, lebo tam je to dosť také zložité, január, február, kedy máte 
predstavu prvé aby bolo 
Pavol Šimun – tak dajme si každý druhý mesiac – február, apríl, jún, august, október, december 
Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže február kedy,  
Ing. Marián Benka - tam budú voľby, nie 
Ing. Pavel zajac – ale dvadsiateho deviateho, ako chcete, piatky  
Pavol Šimun – určite 
Ing. Peter Sedláček – ja doporučujem piatky tak v pol mesiaci vždy 
Ing. Pavel Zajac – čiže štrnásteho  
Ing. Peter Sedláček – tak ako vyjde, keď štrnásteho  
Ing. Pavel Zajac – teraz vám čítam február, štrnásteho je piatok 
Peter Kováč – tak dobre, štrnásteho píšeme 
Ing. Pavel Zajac – štrnásteho februára je piatok,  
Katarína Mandyčevská Resutíková – tak na Valentína 
Ing. Pavel Zajac – pardón, my nie sme doma, takže nemôžeme  
Pavol Šimun – tak dvadsiateho prvého, tak môžeme 
Ing. Peter Sedláček – tak dvadsiateho prvého  
Ján Turčan – tak trinásteho, to je krásne 
Ing. Pavel Zajac – viete čo, mne je to jedno ako vám to vyhovuje, len mi musíte povedať 
Peter Kováč – ale dvadsiateho prvého je ešte čas, čo  
Ing. Pavel Zajac – dvadsať jedna, môže sa  
Ing. Peter Sedláček – môže 
Bc. Zdenko Urva – tam sú prázdniny  
Pavol Šimun – tam začínajú prázdniny 



7 z 14 
 

Bc. Zdenko Urva – končia  
Pavol Šimun – končia, nie začínajú 
Bc. Zdenko Urva – začínajú  
Ing. Panel Zajac – tak že dvadsať jedna môže byť, dobre, potom apríl, potom v apríli máte tri, desať, 
sedemnásť a dvadsať štyri 
Ing. Peter Sedláček - sedemnásť 
Pavol Šimun – desať, jedenásť, dvanásť, tak sedemnásť alebo dvadsať štyri, na Ďura, vyženieme ovce 
Ing. Pavel Zajac – tak kedy, dvadsať štyri   
Ing. Peter Sedláček – dobre, dvadsaťštyri 
Ing. Pavel Zajac – júl je devätnásť a dvadsať šesť  
Ing. Peter Sedláček – jún, to neviem 
Pavol Šimun – bude mať už devätnásteho záverečný účet Monika hotový 
Ing. Pavel Zajac – podľa mňa áno 
Pavol Šimun – môžeme aj devätnásteho  
Ing. Pavel Zajac  - devätnásť, dobre, august, štrnásť, dvadsať jedna alebo až september 
Bc. Zdenko Urva – dovolenky, dajme radšej na september či chcete aj v auguste  
Pavol Šimun – tak dajme na prvý septembrový piatok, štvrtého 
Ing. Pavel Zajac – štvrtého, dobre, potom v novembri  
Ing. Peter Sedláček – štvrtého deviaty  
Katarína Resutíková Mandyčevská – tak dajme koniec októbra a v decembri  
Pavol Šimun – v októbri dajme tridsiateho a potom v decembri rozpočet odsúhlasiť  
Ing. Pavel Zajac – dobre, čiže tridsiateho októbra a v decembri jedenásteho to potom vychádza, hej, 
dobre, čiže máme všetky 
Pavol Šimun – ten december, kedy sme sa dohodli  
Ing. Peter Sedláček – jedenásteho dvanásty 
Ing. Pavel Zajac – osemnásteho je už neskoro 
Bc. Zdenko Urva – ten december, keby bol štvrtok desiateho, tie piatky v decembri budú kadejaké 
večierky a tak štvrtok desiateho 
Pavol Šimun – jaj, no 
Ing. Peter Sedláček – to je zavčasu ešte, do jedenásteho 
Peter Kováč – pár večierkov oželieš  
Ing. Pavel Zajac – no dobre tak ako, dátumy máme, skúsme uznesenie  
 
Katarína Resutíková Mandyčevská – ešte niekto niečo, môžem čítať Uznesenie OcZ  11 – 5/2020 zo 
dňa 14.januára 2020   obecné zastupiteľstvo obce Ľubietová  určuje termíny konania zasadnutí 
obecného zastupiteľstva na 21.2.2020; 24.4.2020; 19.6.2020; 4.9.2020; 30.10.2020; 11.12.2020 
Ing. Pavel Zajac – ďakujem, kto je za, všetci, ďakujem, sme v diskusii má niekto niečo do diskusie  
Miloš Sauka – ak nikto, môžem sa opýtať na to ihrisko multifunkčné, čo som sa už pýtal, na tú 
reklamáciu 
Ing. Pavel Zajac – no my musíme ísť v prvom rade, Miloš to čo som ti povedal, musíme sa tam v prvom 
rade my dvaja spolu stretnúť, budeme to vidieť, aby sme to mohli nafotiť, ak ešte nie je sneh poďme, aj 
zajtra  
Miloš Sauka - len sobotu, nedeľu lebo ja  
Ing. Pavel Zajac – ja zoberiem dvojmetrovú vodováhu alebo nejakú dlhšiu latu aby ste mi ukázali,  toto 
a toto treba reklamovať, vybavené,  dobre,  
Peter Kováč – dohodnite termín, už konkrétny, že kedy  
Ing. Pavel zajac – keď v sobotu tak v sobotu, dobre  
Pavol Šimun – dobre, túto sobotu, teraz  
Miloš Sauka - áno 
Ing. Pavel Zajac – čo treba k tomu doniesť, stačí dvojmetrová vodováha  
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Miloš Sauka – ja neviem 
Peter Kováč –stačí, stačí, my čo chceme vlastne pozerať, nerozumel som 
Ing. Pavel Zajac – podľa mňa tú podlahu  
Peter Kováč – to prerazenie toho mantinelu, to sa vyriešilo 
Miloš Sauka  – ani to sa nevyriešilo  
Miloš Sauka - prídeš Peter teda aj ty v tú sobotu 
Peter Kováč – no môžem, môžem si to píšem 
Ing. Pavel Zajac – tak len hovorím, pýtam sa, čo mám doniesť, či radšej nejaké cedečko štvormetrové  
Peter Kováč – ako dvojmetrová úplne stačí, je to na tých dvoch metroch   
Ing. Pavel Zajac – dobre, dobre, čiže o pol tretej na ihrisku, dobre, ďalej do diskusie, nech sa páči 
Ing. Peter Sedláček – ja som bol včera zaniesť Monike tie baterky z tých fotopascí, hovoril som,  
Ing. Pavel Zajac – doručila 
Ing. Peter Sedláček - behom dvoch týždňov zdochli takže tak ako sme sa minule rozprávali, bolo by 
vhodné kúpiť nejaké nabíjacie, keďže do jednej ide dvanásť a do dvoch teda dvadsať štyri tak by sa 
mohlo kúpiť štyridsať osem kusov aby bolo vždy na výmenu, nejaký, ak bude  
Ing. Pavel Zajac – už vieš tú kapacitu, tisíc dvestovky budú stačiť  
Peter Kováč – myslím že najväčšie 
Ing. Pavel Zajac – ja neviem to odhadnúť, aké sú najväčšie 
Peter Kováč – dvetisíc sedem stovky 
Ing. Pavel Zajac - dvetisíc sedem stovky, čiže tej najväčšej kapacity 
Ing. Peter Sedláček – ja neviem, v lete samozrejme vydržia dlhšie, teraz informoval som vás keďže ani 
zima nebola behom dvoch týždňov tieto alkalické články odišli 
Pavol Šimun – ale ja by som to odporučil najprv nekupovať, ale odskúšať, lebo nabíjateľné majú napätie 
1,2 a normálne majú 1,5 a pri dvanástich je to veľký pokles napätia aby to vôbec  fungovalo, na tie 
nabíjacie  
Ing. Pavel Zajac – takže čo mám kúpiť, dvanásť  
Pavol Šimun – ak ich potom vieme dakde použiť tak vieš ako podľa mňa pri dvanástich, dvanásť krát 
jedna celá päť, keď si vezmeš že to je nula celá tri to budeš mať skoro tri volty, štyri – menej 
Ing. Pavel Zajac – tak skúsim najprv kúpiť dvanásť najväčšiu kapacitu, hej, Peter, dvanásť kúpim aj 
s nabíjačkou  
Pavol Šimun – a vyskúšať to najskôr či to vôbec pôjde 
Ing. Pavel zajac – dobre 
Ing. Peter Sedláček -  no a hlavne keď to potom bude aby  
Ing. Pavel Zajac – ja to skrátka zajtra vyriešim, neviem kde asi to majú 
Ing. Peter Sedláček – potom to môžeš nechať rovno u nás, u ženy doma  
Ing. Pavel Zajac – dobre, diskusia 
Ing. Peter Sedláček – jáj, ešte som chcel jednu vec máme disproporciu na stránke obecnej, a na smeti 
čo sa týka, šestnásteho je v tom letáku ale na obecnej stránke  je dvadsiateho  
Ing. Pavel Zajac – ja som to babám preposielal, toto čo som dneska sme to distribuovali,  
Ing. Peter Sedláček – na stránke je určite dvadsiateho a neviem, či teta Marta Černáková, chudera  tá 
už druhý krát vyložila teraz smeti, myslí si, že možno zajtra sa bude  
Pavol Šimun – to je v tom, čo je  
Ing. Pavel Zajac – dneska sa roznášala tá a štvorka leták spolu s vrecami  
Pavol Šimun – áno, ale to bolo, je rozpísané na stránke, že ten kto má nejaký iný odpad separovaný 
proste elektro, alebo ja neviem čo, hej, že má vyložiť, že sa to bude zbierať,  
Ing. Pavel Zajac – áno,  
Pavol Šimun – ale tam je napísané že dvadsiateho prvého alebo dvadsiateho  
Ing. Peter Sedláček - dvadsiateho 
Ing. Pavel Zajac – ten papier je pri rozhlase  
Pavol Šimun – určite 
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Ing. Pavel Zajac – ja to mám pri rozhlase, vydržte 
Pavol Šimun – určite v rozpise od Mariusa Pedersena je šestnásteho separovaný a .........ale v tom texte 

- rozprávajú viacerí 
Katarína Mandyčevská Resutíková – separovaný zber dvadsiateho januára 
Ing. Pavel Zajac – aha, ale ja som im dal toto zverejniť, no dobre, zariadim, lebo prosím vás aby ste 
vedeli že kvôli čomu sme nedávali toho Mariusa Pedersena, lebo tam ľudia by vykladali, lebo tam boli 
tie doby, napríklad dneska boli pre papier, ako náhle im zverejníme to, tak ľudia vykladajú ten papier ale 
ten papier nikto nepozbiera lebo berú len papier z tých tisíc sto litrových kontajnerov, čiže preto my 
potrebujeme aby popri plastoch vyložili všetko ľudia, čo doma majú  
Ing. Peter Sedláček – Paľo prosím ťa, vyhláste to  
Ing. Pavel Zajac – zajtra ja to vyhlásim 
Ing. Peter Sedláček – šestnásteho sa bude zbierať separovaný odpad  
Ing. Pavel Zajac – uvidíme čo to spraví, lebo hovorím, priznám sa, že aj ja som zvedavý že čo tí ľudia 
tam k tým kukačkám vyhádžu, to som zvedavý  
Pavol Šimun – len aby to zobrali, lebo my sme minule vyložili prepálený olej a zostal tam  
Ing. Pavel Zajac – ešte raz, doteraz sa to takto nerobilo, hej, teraz skrátka všetko vyložte, lebo máme na 
to už zberné miesto aj na olej, takže hovorím všetko tak ako je to v tomto letáku treba vyložiť von, 
poprípade staré elektrospotrebiče, hovorím aj keď vyložíte nejaký veľkoobjemový odpad ja dúfam že 
dedina sa všetkého pozbavuje a už bude potom kľud väčší, ja beriem že tieto prvé dni budú nápor, 
možno že to budeme zberať dva dni, ale skrátka chceme to aby to, hovorím, v ten deň, keď sú platy aby 
sa ľudia zbavili všetkého, čoho sa môžu, hej, nech sa páči 
Zora Garajová – ja sa chcem opýtať, že my čo máme bližšie pri zbernom dvore, platí to, že môžeme aj 
do zberného dvora 
Ing. Pavel Zajac – môžete, nikto vám v tom nebude brániť  
Pavol Šimun – čiže môžu občania, lebo aj mňa sa pýtali  
Ing. Pavel Zajac – keď bude otvorený ten zberný dvor, a máte tam označenie tabuľkami a je tam 
dokonca aj nádoba na ten použitý olej, teraz to Ernest prichystal takže máte tam všetko rozpísané, kde 
čo máte dávať len keď si to všimnete napríklad pri tých plastoch tam je už po dvoch týždňoch taký 
mrdník, že skrátka tam je už toľko toho, že to, bolo by lepšie, keby si to ľudia nechávali doma a ešte 
mňa vlastne Marius Pedersen upozornil, že už zasa sa zberajú tetrapaky spolu s plastami, tak preto 
som menil zasa ten leták, hej bohužiaľ, no ja si to nevymýšľam, cvičíme vás, prepáčte ako opice  ale ja 
si to nevymýšľam, no, vymýšľa to vždy nejaká zberová skupina, takže všetko, tetrapaky, plasty do 
žltého vreca a to odíde preč 
Ján Turčan – a musí byť žlté  
Ing. Pavel Zajac – teraz ste ich dostali  
Ján Turčan – ale už mám zabalené  
Ing. Pavel Zajac – to je jedno len potom aby bolo, ne, ne aby sa dalo do neho pozrieť 
Peter Kováč – veď to sa chcem opýtať,  ja vrecia nemám zatiaľ 
Ing. Pavel Zajac – dneska ich roznášali, my sme ich dostali  v piatok a dneska ich roznášali hej  
Peter Kováč – a kde ich dávali  
Ing. Pavel Zajac – na schránku, do schránky alebo neviem kde a to sú vrecia čisto na plasty, preto som 
tam ja aj napísal, že ostatné, plechovky, kovy dávajte do čoho uznáte, igelitka, vrece, to už ako a ak sa 
dohodneme a poviete tak ja ešte môžem nakúpiť nejaké vrecia na ktoré ak by niekto chcel tie vrecia, tak 
mu ich dám, nech sa páči 
Zora Garajová – lebo ja som bola v meste a vrátila som sa o tretej a ja som nevidela žiadne vrecia  
Ing. Pavel Zajac – no zistite si, lebo mali dávať dneska každému do domu, kto nemá tak príde sem, 
dostane, vybavené, hotovo, dneska prešli celú dedinu, dobre, ešte niekto niečo má k odpadu, sám som 
zvedavý ako to šestnásteho  dopadne, dobre, nech sa páči, Stanko 
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Stanislav Filipko – ja by som sa chcel opýtať, je tu nejaký nájomný byt mali by sme záujem si ho zobrať 
do prenájmu a za akých podmienok alebo čo plánujete s tým, či je vôbec nejaká šanca získať to do 
podnájmu alebo 
Ing. Pavel Zajac – jedná sa o podkrovie, aby ste vedeli 
Peter Kováč – to je ten byt, ktorý sa má akože prerobiť 
Ing. Pavel Zajac – už boli tí chlapi, bol Jano Lokša so svojimi ale do dnešného dňa mi nedali ponuku 
Peter Kováč – my sa už snažíme ho dať do poriadku  
Pavol Šimun – neboli to spraviť 
Ing. Pavel Zajac – ani len ponuku mi nedali, mali mi napísať aspoň zoznam materiálu a čo to bude stáť 
Pavol Šimun – ale mne Jano povedal, že to už má, no dobre 
Ján Turčan – ja som mu to povedal a vravel, že ten jeho šéf nemá čas potom boli, ale  
Pavol Šimun – k tomu bytu poviem, ten byt je v zlom technickom stave, treba ho jednoducho opraviť 
v prvom rade treba kanalizáciu lebo tam neodteká to nikto nepriznal to potom nakoniec len Marek 
priznal, že potom, keď sa im narodilo malé tak dvakrát, trikrát do týždňa čistil normálne odpad, teraz mi 
nepríde na rozum, krtom a potom aj Jano Doboš priznal, že aj on to musel robiť, čiže, to treba spraviť to 
je jedna vec a druhá vec, tam treba aj okná, potom si vravel ty Paľo, že sa premiestni kuchyňa, že sa 
spraví 
Ing. Pavel Zajac – že sa spraví kuchyňa, lebo ten odpad z kuchyne ide takto okolo tej steny a takto, 
keby sa premiestni k tej, k tej kúpeľni tak, to je otázka troch metrov  
Peter Kováč – jasné 
Pavol Šimun – tam je asi väčší problém s odpadom z WC, asi, lebo s tým bol problém 
Ing. Pavel Zajac – ale podľa mňa z WC nemá byť aký problém, lebo keď je napojený na tú stupačku, 
ktorá ide cez môj záchod, a tam nemá byť aký problém s veckom,  
Pavol Šimun – no dobre, toto je jedna vec, si vravel, že by sa to preložilo na druhú stranu, že by sa to 
sadrokartónovou priečkou oddelilo, alebo ja neviem ako 
Ing. Pavel Zajac – nie, tam je taký výklenok, že by sa tá kuchyňa premiestnila, vlastne ten výklenok, čo 
bola kuchyňa by sa tam nechal a ten druhý by sa použil ako kuchyňa s tým, že vlastne tam je vyrezaný 
v tej stene ten odpad aj to tak pomerali ale povedali, že vlastne celý ten odpad cez kúpeľňu, cez tú 
kúpeľňu kde je vlastne tá vaňa, takže to budú cez to  prerábať, aby sa tam zlepšili sklony lebo nevideli, 
že čo je vlastne v podlahe, lebo ten odpad ide podlahou, že sa to bude musieť rozbiť, prerobiť a opraviť  
Pavol Šimun – no a to je ďalšia vec, napríklad je tam strešné okno, to strešné okno je v takom stave, že 
normálne takto, keď je v zavretom stave, tak vopcháš prst takto rovno tam,   čiže to by bolo treba 
vymeniť to strešné okno, to je nad tou kuchyňou, konkrétne  
Ing. Pavel Zajac – to je veluxko, či čo to je 
Pavol Šimun – to neviem, ja, keď sme tam boli, čiže byt je v takom stave že sa môže prenajať a si tretia 
v poradí, lebo sú tri žiadosti na byt, čiže ak by si ty bol Stano ochotný tieto veci porobiť, tak sa ti 
normálne zaplatí za to nie, len vravím, musíme tú kanalizáciu spraviť a to okno, to musí zasa dáky 
remeselník 
Ing. Pavel Zajac – ....... to musí spraviť 
Pavol Šimun – preto sa čaká na ten byt, lebo je ............ 
Ing. Pavel Zajac – čiže buď Stano hľadaj alebo ja neviem kto to spraví ak poznáte niekoho, kto to 
dokázal prerobiť, hovorím, mne je to jedno, nech príde hockto, dobre, diskusia,  pani Garajová, nech sa 
páči 
Zora Garajová – ja sa chcem opýtať ako stojíme s tým zubárom 
Ing. Pavel Zajac – so zubárom stojíme presne tak, ako som minule povedal, skrátka pán zubár 
odchádza od prvého druhý, a skrátka tá mladá doktorka, ktorá mala prísť pôvodne sem, mala záujem 
prísť sem, dostala lepšiu ponuku v poliklinike Banská Bystrica a skrátka je tam, s tým, že teda budeme 
zháňať toho zubára, ja už som rozhodil siete, ale momentálne je to, akože pasé 
Zora Garajová – no veď to sa chcem opýtať 
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Ing. Pavel Zajac - ďalšia vec, nakázal som Monike aby prichystala inventúru, lebo viete, nie všetko 
zubár kupoval do tej ambulancie, čiže to čo je naše tak tam ostane, hej, to čo máme vlastne 
v inventarizačných zoznamoch asi nejaké skrinky, mám presne to, súpis, že čo tam má zostať, hej 
Zora Garajová – no veď hej, toto sa hovorilo minule, že zubár odchádza a že sa dá inzerát, dali ste ten 
inzerát 
Pavol Šimun – ale to si nemysli, že sem zubár príde, sem nemá prečo prísť 
Zora Garajová -      .............že deväťdesiat ročná zubárka niekde na východe ordinuje, ale ja viem, ale 
ako ak raz motyka strelí, či ako sa to hovorí,  možno že sa aj niekto prihlási, že ako ste hovorili, že dáte 
inzerát, tak dal sa inzerát 
Ing. Pavel Zajac – zatiaľ nie,  
Zora Garajová – no a potom druhá vec, ak náhodou niekto sa prihlási a bude mať požiadavku byt, 
máme pre zubára byt 
Ing. Pavel Zajac – vyriešime 
Pavol Šimun – to, Zorka podľa mňa toto nie je také jednoduché ako si to ty myslíš,   
Zora Garajová – no ja viem 
Pavol Šimun – lebo v prvom rade by museli chcieť občania zmeniť toho zubára, čiže najprv by museli 
ísť k pánovi Švédovi, museli by si od neho zobrať kartu vyžiadať 
Ing. Pavel Zajac – Paľo nie, nie je to tak, dneska sa musíš ísť prihlásiť k druhému zubárovi a zubár si 
musí vyžiadať kartu od zubára, karta nejde cez pacienta, ide cez, z ruky lekára k lekárovi, tak to funguje 
aj pri všeobecných lekároch, ty keď zmeníš doktora tak on si  musí vyžiadať dokumentáciu od doktora 
Pavol Šimun – no to je v poriadku, ale najskôr iniciatíva musí byť od pacientov, od občanov 
Ing. Pavel zajac – od občanov  
Pavol Šimun – teraz ako 
Ing. Pavel Zajac – hovorím, Švéda nerozdáva karty pacientom, nedá karty pacientom, musí si požiadať 
doktor 
Zora Garajová – čiže ja  
Pavol Šimun – ale to ti chcem povedať, že prvý krok je, že keby hneď tu zubár bol, tak zubárovi musíme 
tisíc pacientov, tisíc občanov 
Ing. Pavel zajac – a to my nemáme ako zabezpečiť 
Pavol Šimun – ako to my spravíme, kto teba prinúti, že musíš ísť k tomuto zubárovi, nikto, to nie je také 
jednoduché 
Bc. Zdenko Urva – pokiaľ je to, Švéda vravel, že si berie karty so sebou a že kto kto nebude súhlasiť tak 
ja som pochopil, že dá karty, že to nechá na vucečke a že tam si ich ísť tam nejako zobrať a že.... 
Ing. Pavel Zajac – pozri sa, ešte raz hovorím, takto isto to fungovalo, vtedy keď sme menili 
všeobecného doktora a skrátka, ty ako občan, ako pacient sa musíš prihlásiť k nejakému doktorovi, čiže 
aj k zubárovi, a ty ako sa k nemu, podpíšeš s ním zmluvu alebo nejakú dohodu, tak on si môže vypýtať 
od doterajšieho zubára, doktora tvoju zdravotnú dokumentáciu lebo zdravotná dokumentácia, je to 
divné, ale nie je  pacientov 
Ján Turčan – tak, nesmie ju vydať pacientovi 
Ing. Pavel Zajac – no  takže asi takto 
Zora Garajová – tak že kde sú karty naše 
Ján Turčan – u zubára 
Ing. Pavel Zajac – u zubára 
Bc. Zdenko Urva – v Bystrici u zubára 
Pavol Šimun – keď zubár teraz končí, tak si ich vezme do Bystrici  
Bc. Zdenko Urva – už nerobí, ja som volal medzi sviatkami že nerobí, tak tam bola po sviatkoch, 
siedmeho nerobil, ôsmeho robil a hovorila sestrička, že všetko má prísť do Bystrice a keď nechcem, 
mám ísť kde chcem, asi tak  
Zora Garajová – no lebo som počula, že už nechce brať pacientov 
Ing. Pavel Zajac – no dneska už málo kto chce brať 
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Pavol Šimun – kto nechce brať 
Zora Garajová – on, doktor Švéda, že má sedem tisíc pacientov a nechce brať už ako ani zo Strelník 
ani z Ľubietovej, že len určitých ľudí si vzal  kartotéky  
Ing. Pavel Zajac – podľa mňa on musel zobrať všetkých, ktoré má, lebo on je zato zodpovedný, že tie 
karty nemôže tu nechať  
Bc. Zdenko Urva – dokonca on za každého pacienta dostáva .......a každý zubár za každého pacienta 
má kapitáciu 
Ing. Pavel Zajac – ale hlavne, keby sa vaša karta objavila hocikde na verejnosti tak má prúser ako Brno 
a lebo to sú vaše osobné údaje  
Peter Kováč – dobre, vieme dať niekde inzerát, kde by sme ho 
Ing. Pavel Zajac – do nejakého zdravotného časopisu ho vieme dať  - prekrikovanie, nerozumieť 
Zora Garajová – ale podľa mňa treba dať inzerát prečo sa to ešte nedalo 
Ing. Pavel Zajac – pani Garajová, lebo boli sviatky, ťažko teraz aj tieto časopisy vychádzajú tak ako 
vychádzajú, ja to zajtra ......., druhá vec je tá, že mne bolo povedané   že existuje nejaká sročka, kde sú 
ukrajinský doktori, že sa mám tých opýtať  
Zora Garajová – tak aj tých, tak ale rýchlo, ale možno budú mať rodinu, byt, no 
Peter Kováč – tak to sa potom bude riešiť  
Ing. Pavel Zajac – neviem či budú chcieť byt ale tu ide o to, že teda, to sa chcem spýtať, lebo viete, je to 
možné že máte voči tomu výhrady, že je to cudzinec,  
Zora Garajová – však prečo, však vyštudoval medecínu 
Bc. Zdenko Urva – zasa držať byt pre niekoho, kto ani nepríde nie je bohvie čo, môže ho využívať 
niekto iný kto ho potrebuje viac 
Ing. Pavel Zajac – dobre, v diskusii sme  
Ing. Peter Sedláček - ....................... 
Ing. Pavel Zajac – dvadsať štyri, dvadsať štyri 
Ing. Peter Sedláček -  dvadsať štyri, do pätnásteho  bolo asi 
Katarína Resutíková Mandyčevská – do dvadsiateho štvrtého sa dávajú prihlášky 
Ing. Peter Sedláček – nie, asi 
Ing. Pavel zajac – do dvadsiateho štvrtého, áno, čiže do tridsiateho prvého, ak prídu nejaké obálky, 
zatiaľ neprišla ani jedna, dobre, má ešte niekto niečo 
Ing. Marián Benka – chcem sa spýtať, Podlipa kedy sa bude......... 
Ing. Pavel Zajac – musím zobrať pílu a rozpíliť to, keď už je tatra v robote 
Peter Kováč – veď to treba Ďura poslať, nech 
Ing. Pavel Zajac – ale veď ja to rozpílim, ešte niečo z toho chcem použiť na niečo, také sedačky, dobre, 
ešte niekto niečo  
Miloš Sauka – ja sa ešte nájomné zmluvy, v starom roku sme sa rozprávali o všetkých nájomných 
zmluvách a stále je to na takom bode, že 
Ing. Pavel Zajac – máte ich, či nemáte ich  
Peter Kováč – ktoré 
Ing. Pavel Zajac – no nájomné zmluvy,  
Peter Kováč – no tie, čo sme mali, čo nám prichystala pani Fischerová, tie sme prešli, tam boli také 
excesy, že tam ešte bolo v korunách je vyčíslená, toto, hej, tak že sme povedali, že to treba cakom 
prásk všetky prerobiť 
Bc. Zdenko Urva – dve chýbali, tvoja a učiteľky Sedlákovej, tie dve chýbali, tie sme nevideli, ale ináč 
sme mali všetky, mohli by sme sa k nim niekedy stretnúť a nejako to prejsť, či ako to ideme riešiť  
Ing. Pavel Zajac – no osobne si myslím, že však nech právnik spraví nejakú vzorovú zmluvu  
Pavol Šimun – ale mali by sme sa dohodnúť, čo chceme vlastne s nimi robiť,  
Ing. Pavel Zajac – však ako treba ich všetky prehodnotiť, určite ich treba prehodnotiť 
Pavol Šimun – no veď, tak to sa dohodnime a potom právnikovi povedzme, čo chceme aby spravil 



13 z 14 
 

Ing. Pavel  Zajac – ale podľa mňa, vzorovú nájomnú zmluvu nech kľudne spraví, ako, čo mali by sme sa 
dohodnúť kde je kúrenie, kde nie je kúrenie, mali by sme vyčísliť náklady a takéto veci, ale osobne si 
myslím že ja toto, čo sa týka kúrenia ako  vyčíslenia týchto vecí , som celkom dobre spravil v lekárni, 
tam tá zmluva je jasne povedané, koľko zhruba vychádza na meter štvorcový kúrenie, elektriku si platia 
väčšinou sami, tak že ako  
Peter Kováč – tak potom z tej vychádzať a potom  
Bc. Zdenko Urva – napríklad kaderníctvo sa mi zdá, že Linda tam mala 
Ing. Pavel Zajac – no kaderníctvo, viete že tam boli, kaderníctvo tam je problém v tom, že viete, že tam 
kvôli vlastne z Lučatína Katke Hruškovej sú tam tie ceny, by som povedal iné, hej, symbolické  
Bc. Zdenko Urva – sa mi zdá, že tam bolo písané, že nevedeli koľko sa tam vlastne minie tých energií, 
bol nejaký merač tam asi, predtým sa mi vidí  
Peter Kováč – ja si už nepamätám, mne sa to zlieva, vravím, to treba sadnúť a  
Ing. Marián Benka – dohodnime si nejaký termín, keď tu sedíme   
Peter Kováč – no veď to, ja sa chcem spýtať, že či tie pondelky, prvý pondelok v mesiaci, že či to platí 
Bc. Zdenko Urva – štvrtky platili, hej  
Peter Kováč – pondelky sme mali, nie, štvrtky, že či to platí a ak, tak na najbližší, treba to prichystať, tie 
zmluvy, vytlačené, ty, Zdeno, či kto to mal 
Pavol Šimun – no veď dobre, to sa dohodneme   
Bc. Zdenko Urva – ja si myslím, že v každom prípade že keď ho platíme tak ako 
Pavol Šimun – to sa dohodneme  
Bc. Zdenko Urva -  môže právnik urobiť 
Ing. Pavel Zajac – no tak podľa mňa vzorovú 
Bc. Zdenko Urva – no tak to môže 
Pavol Šimun – na nebytové priestory 
Ing. Pavel Zajac – dobre, má ešte niekto 
Peter Kováč – takže zostávame štvrtok najbližšie v mesiaci, vo februári 
Ing. Pavel Zajac – prvý štvrtok v mesiaci, hej, dobre, má ešte niekto niečo, tak vám ďakujem a prejem 
vám pekný večer. 
 
 
Zapísala: Zuzana Kútna 
 
 
Ing. Pavel Zajac – starosta obce                                     .............................................................. 
 
 
Overovatelia : 
 
 Katarína Resutíková Mandyčevská                               ............................................................... 
 
 
Pavol Šimun                                                                  ............................................................ 
 
 
 
 
 
 
 
 



14 z 14 
 

 
 
 

 


